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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
ARBETSUTSKOTTET 

 

PROTOKOLL NR 6, 2006-2007 
 
 
Tid: 3-4/2 2007 
Plats: LCI Kontoret, Bromma 
Deltagare: GRO Annette Eiserman-Wikström, IPGRO Lennart Löf, Controller Ralph 

Ahlquist, Kontorsansvarige Jan Demuth och vGRO Kenneth Persson. 
 
 
§ 93 Mötets öppnande 

GRO Annette Eiserman-Wikström hälsade AU välkomna och öppnade mötet. 
 
 
§ 94 Anmälan om övriga frågor/rapporter 
  §   97 D, LionNet, årsredovisning 

§   99 C, Förslag till GR 
§ 102 D, Slutrapport Viljandi 
§ 104 D, Barndiabetesfonden 
§ 105 C, IT 
§ 105 D, Astma- & Allerrgiförbundet 
§ 105 E, Sveriges Lions Hjälpfond 
§ 106 C, Guldlejon 
§ 106 D, Herrljunga Cider 
§ 106 E, Diverse brev från USA 
§ 106 F GodEl 
§ 106 G, Riksmötet i Island 
§ 106 H, Europa Forum 2007 Bukarest, ansökan 
§ 106 I, Projekt Returpunkt 
§ 106 J, Miljödag i Härryda 
§ 106 K, Cancerfonden 

 
 
§ 95 Fastställande av ärendelistan 

Med ovanstående ändringar fastställdes ärendelistan. 
 
 
§ 96 Beslutskontrollen Ralph Ahlquist 

Genomgång av utestående beslutspunkter i GR- och AU-protokoll varvid 
framkom bl a: 

1. IT-kommittén påminns om avtal med Stefan Sahlin om underhåll av 
medlemsregister. 
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2. Ansvariga i BQtL-projektet tar fram avtalsförslag och information om 
sponsring till projektet. 

3. Beskrivning av projektredovisning och kontroll av desamma aktiveras 
och bör vara genomförda innan verksamhetsårets slut. 

4. Utredning om volontärstyrka, såväl intern som extern pågår. 
5. Beskrivning av våra projekt till hjälp för klubbar pågår. 

 
Enligt beslut i AU 4 § 62.2 kan nu redovisas att Lions är medlem i följande 
organisationer: 

CAN 
Forum för Frivilligt Arbete 
Forum Syd 
Idea (arbetsgivarorganisation) 
Riksförbundet Hem & Skola 
Svenska FN Förbundet 

 
 
§ 97 Ekonomi 

A. Uppföljning 
Nuläge och projekt 
- 10 kronan som går till NSR-projekt gäller för detta verksamhetsår Minsk och 

först nästa år avses pengarna gå till Sveriges projekt, Restaurangskolan i 
Oradea. 

- Projekt 24 Novozybkov erhåller 473.347,66 från Pengapåsen. 
- 360 000.- till Tullverket gällande Narkotikasökhundar utbetalas i kommande 

vecka. 
- Tält och Pakistan föreslås slås samman till ett nytt konto = Bring Quality to 

Life. 
- Medel till Vison for All skall redovisas direkt till organisationen. Medel som 

inbetalats till MD, återbetalas till klubbarna tillsammans med information om 
de nya rutinerna 

 
Bokslut 
Bokslutet för verksamhetsåret 2005-2006 är under cirkulation för underskrift. 
Resultatet blev en vinst om 109 000.-. 
 
B. Placeringskommittén 
2 000 000 placerade i Obligation hos Landshypotek till 3,10 % med förfallodag 
1 augusti 2007. 
3 000.000 placerade i specialinlåning hos SEB till 3,05 % med förfallodag 15 
februari 2007. 
 
Beslut: 

1. AU föreslår att avkastningen från U-hjälpsfonden föreslås gå till CSFII. 
 
C. Budget 
Förslaget till budget gås igenom och smärre justeringar förelsås, dock inget 
större när det gäller slutbeloppen. 
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D. LionNet, årsredovisning 
 
Beslut: 

2. AU noterar årsreovisningen från LionNet AB och lägger den till 
handlingarna. 

 
 
§ 98 Kontoret 

A. Lokaler 
Jan Demuth redogör för nytt alternativ till kontorslokaler. 
 
Beslut: 

1. AU beslutar att Jan Demuth fortsätter diskussionerna med 
hyresvärden med mål att bl a kunna sänka hyreskostnaderna. 

2. Ävenså skall en flyttningsplan upprättas. Arbetet sker i samråd med 
IPGRO Lennart Löf. 

 
B. Personal 
Inget finns att rapportera. 

 
 
§ 99 Inför RM 

A. Motioner 
AU går igenom de 17 inlämnade motionerna. 
GRO uttrycker sitt stora tack till kommittéerna som trots kort om tid, har lyckats 
väl med att hjälpa AU i sitt arbete med motionerna. 
 
B. Förslag 
AU går igenom de 9 inlämnade förslagen. Förslag tas på GR-mötet i Gävle 
Förslag enligt bilaga 75 gällande stadgeändring för Stiftelsen Lions 
Forskningsfond för Åldersrelaterade Sjukdomar är en fråga för GR och förslaget 
läggs fram vid GR-mötet i Gävle. 

 
 
§ 100 Convention 

AU genomlyser på nytt frågan om reseledare gällande kostnadssidan och 
redovisar detta på GR mötet i mars. 

 
 
§ 101 Hjärnfonden 

På GR mötet i mars kommer Hjärnfonden och redovisar ett förslag till samarbete 
som kan ge en Röda Fjädern 2009. Bilaga med förslaget kommer att skickas ut i 
god tid till mötet. 
 
Beslut: 
1. AU föreslår GR att besluta att lägga förslag till Riksmötet i Jönköping om en 
Röda Fjädern 2009. 
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§ 102 Hjälpverksamheten 
A. Handikappaktiviteter 
Rapport har inkommit om handikappaktiviteter. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapport nr 80 och lägger den till handlingarna. 
 
B. IR 
Enligt rapporten som inlämnats som bilaga 71 finns 4 olika förslag. Dessutom 
finns det en rapport inlämnad gällande Projekt Bring Quality to Life 1:2007 från 
Reino Wikström. 
Slutrapport Projekt Viljandi enligt bilaga 79 från Alf Werner. 

  
 Beslut: 

1. AU föreslår att GR beslutar sända IRD Lennart Ahrnlund, PDG 
Reino Wikström och PCC Finn Bangsgaard för att fortsätta det goda 
arbetet med. presentation av projekt Bring Quality to Life, även vid 
Europa Forum i Bukarest 2007. AU föreslår att GR beslutar sända 
BIRD Bengt Almqvist till EF i Bukarest, så att kontinuiteten 
upprätthålls i kommittén. 

2. AU föreslår att GR beslutar att projekt 20 Katastrof tält om 
264134,05,och att Katastrof Pakistan om 579530,52 överförs till 
projekt Bring Quality to Life. 

3. AU föreslå GR att bereda en fortsättning för insamling av medel till 
projekt Bring Quality to Life, på så sätt att distrikten informeras om 
denna frivilliga möjlighet till insats. 

4. AU föreslår att IRD Lennart A vid GR mötet i Gävle presenterar pins 
och kostnaderna för framtagande av dessa gällande Vita Käppen. 

5. AU noterar rapport 1:2007 och lägger den till handlingarna. 
6. AU noterar rapport bil 79 och lägger den till handlingarna. 

 
C.Sight First II, eventuell annonsering 
Sten Jansson har informerat AU om att Oak Brook har öppnat ett speciellt konto 
för Morogoro inom projekt CSFII. 
 
Tackbrev har anlänt från LCIF undertecknat av Tai Sup Lee gällande bidraget 
från MD 101 på USD 18.123,54. 
 
Målet för MD 101 är att under insamlingsperioden bidraga med 10.000.000 
kronor till CSFII. T o m 2006-12-31 har inrapporterats 2.706.908 kronor. 
Redaktör Maud N föreslår att man på MD:s öppna hemsida redovisar en stapel 
där man ser Sveriges del i CSFII insamlingen och aktuell insamlad nivå. 
 
Beslut: 

1. AU föreslår att DG Rune Esbjörnsson berättar för GR om de annonser 
med bild av plåsterpojken som 101 S fått in i Sydsvenskan. 
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§ 103 FUU 
A. Framtid, utveckling och utbildning. 
Rapport har inkommit från FUU, som skall bilagenumreras. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapport enligt bilaga och lägger den till handlingarna. 
 
B. Utveckling 
Kan dessvärre konstateras ur statistik från USA att vi per den 30 november 2006 
har tappat 197 medlemmar. 
 
Beslut: 

1. AU noterar informationen och lägger dem till handlingarna. 
 
 C. Utbildning, ledarskapsutvecklingsprogram 

Minnesanteckningar från MERL seminariet i Gävle har inkommit som skall 
bilagenumreras. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporten och lägger dessa till handlingarna. 
 
 
§ 104 Ungdom 

A. Ungdomsutbyte 
Rapport har inkommit från Jan Lofjärd enligt bilaga 83. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporten enligt bilaga nr 83 och lägger den till handlingarna. 
 
B. NO, Lions Quest 
Bruno Ahlqvist informerar enligt bil 85. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporten enligt bilaga nr 85 och lägger den till handlingarna. 
 
C. LEO 
Rapport har inkommit från Jan Lofjärd enligt bilaga 83. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporten enligt bilaga nr 83 och lägger den till handlingarna. 
 
D. Barndiabetes 
Information om GAD-vaccin, verksamhetsrapport samt forskningsanslag har 
inkommit från Bernt Fransén. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporterna enligt bilagorna 68,69 och 70 och lägger dessa 
till handlingarna. 
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§ 105 Övriga rapporter 
A. CC-möte i Reykjavik 
En för sent inkommen faktura på hyra av apparatur till översättning kommer att 
belasta NSR:s innevarande år. 
NSR aktiviteter i Chicago kommer att bli på Hilton Hotel. 
Coordinator Per Christensen kommer att arbeta med frågan om vilket språk som 
skall gälla på EF. Engelska plus värdlandets språk. Andra språk betalar länderna 
själva för. 
Bidrag till Rumänien för deras EF-arrangemang är frivilligt. De nordiska 
länderna kommer inte att bidra. 
Per Christensen deltar i en arbetsgrupp om EF och har fått många idéer från CC-
gruppen. 
Frågan om vi kan sända en representant från YE till convention i ett rullande 
schema skall utredas av NSR-AU. Detta på en fråga från Norge som ensamma 
sänt och bekostat en representant under flera år. 
Ny logotyp för västar diskuteras likväl som hatt eller paraply. 
 
B. NSR 
Protokollet är justerat av GRO Annette men har inte skickats ut ännu. 
 
C. IT 
Kjell-Arne Svensson har skickat in en rapport från IT enligt bilaga 76. 
AU vill uttrycka sitt tack för bra arbete under svåra arbetsförhållanden till IT-
kommittén. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporten enligt bilaga nr 76 och lägger den till handlingarna. 
 
D. Astma- & Allergiförbundet 
P-O Damberg har inkommit med tankar kring arbetet i styrelsen. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporten enligt bilaga nr 78 och lägger den till 
handlingarna 

2. AU föreslår GR att överväga frågan om Lions skall gå ur förbundet. 
 
E. Lions Hjälpfond 
Sven Steffner har inkommit med rapport enligt bilaga 82. Dessutom finns 
påpekande från Sven Steffner att tre nya ledamöter skall väljas. Information har 
gått till Bruno Ahlqvist. 
 
Beslut: 

1. AU noterar rapporten enligt bilaga 82 och lägger den till 
handlingarna. 

 
 
§ 106 Övriga frågor 

A. Information Casa Minunata 
Information från Casa Minunata enligt mail. 
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Beslut: 
1. AU noterar information från Christer Fäldt och lägger den till 

handlingarna. 
 
B. Världens Barn 
AU noterar att en resa till Morogoro planeras av organisationen för Världens 
Barn för en TV-inspelning och att Redaktör Maud N eventuellt kommer att 
medfölja på denna resa för att skriva en artikel i The Lion. 
 
Beslut: 

1. AU beslutar att Maud N kan åka med på resan till Kenya och Tanzania 
under förutsättning att det ryms inom tidningens budgetram. 

 
C. Guldlejon 
AU diskuterar utmärkelser inför RM. 
 
D. Herrljunga Cider. 
GRO Annette har erhållit en skrivelse från Herrljunga Cider angående en 
aktivitet som går ut på att Lions presenteras under en 2 månaders period med en 
etikett på 1,5 miljoner flaskor som distribueras i Norden till en kostnad av  
35 000.-. Underlag kommer att biläggas ärendelistan. 
 
Beslut: 
1. AU föreslår GR att acceptera förslaget och att det finansieras via 

varumärkeskampanj. 
2. AU står bakom idén och ger Redaktör Mad N i uppdrag att ta fram material 

till etiketten inför GR-mötet i mars. 
 
E. Diverse brev från USA 
 
Beslut: 

1. AU noterar behörighetskrav för val till 2:e vice IP och lägger brevet 
till handlingarna 

2. AU noterar brev om att Ledarskapsutvecklingsordförande kan få 
pengar till ex vis vDG utbildning Brevet lämnas till MDLDC. 

3. AU noterar brev angående ett nytt PR program Brevet överlämnas till 
PID Bruno Ahlqvist via IPGRO Lennart L. för att kunna söka medel. 

4. AU noterar brev adresserat till MDEO och detta kommer att 
överlämnas till FUU/MDEO via IPGRO Lennart L. 

5. AU noterar att USA utsett guvernör i icke fullvärdigt distrikt. 
 
F. God El 
Maud Nordell har tillskrivit GodEl med en förfrågan om Lions kan bli föremål 
för eventuella bidrag. 
 
Beslut: 

1. AU noterar kontakt mellan Redaktör Maud N och GodEl. 
2. AU uppmanar Redaktör Maud N att aktivt arbeta med frågan. 
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G. Riksmöte i Island 
Inbjudningar till de olika nordiska Riksmötena har anlänt. 
Kontoret har sänt ut inbjudningar till de Nordiska länderna samt till Estland och 
Tyskland gällande det svenska Riksmötet. 
 
Beslut: 

1. AU beslutar sända följande representanter till de nordiska RM våren 
2007-02-07. Finland, GRO Annette med partner. Norge, GRO Annette 
med partner. Danmark, vGRO Kenneth per partner. Island, PDG Ingrid 
Jerlsten. 

 
H. Europa Forum 2007, bidrag 
Arrangörslandet Rumänien har ansökt om ekonomiskt bidrag för att kunna 
finansiera EF i Bukarest hösten 2007. 
 
Beslut: 

1. Vid CC-mötet i Reykjavik diskuterades frågan av alla de nordiska 
länderna. Inget Nordiskt land kommer att bidra med några medel. AU 
noterar informationen. 

 
I Projekt Retur Punkt 
AU ser inte projektet som en riksaktivitet. När avtal är framförhandlat mellan 
företaget och någon kommun skulle det kanske vara möjligt att testa med en 
lokal klubb. 
 
Beslut: 

1. AU beslutar lämna över ärendet till Hjälpkommittén för vidare samtal 
och utredning. 

 
J. Miljödag i Härryda 
En miljödag i InSight First tecken kommer att hållas i Härryda kommun. 
 
Beslut: 

1. AU noterar information kring Miljödagen i Härryda och lägger den 
till handlingarna. 

 
K. Cancerfonden 
Morgan Roos från Cancerfonden informerade kring en idé att arbeta med en 
fjäder som insamlingssymbol. Den Röda Fjädern är skyddad av Lions och 
förslaget är därför att arbeta med en lila fjäder. Cancerfonden vill testa sin idé att 
få ett nätverk av företag på en ort i Sverige att stödja Cancerfonden för att om 
detta slår väl ut, göra en Riksaktivitet av det. Morgan Roos anser att det skulle 
kunna bli ett samarbete mellan Lions och Cancerfonden baserat på Lions lokala 
nätverk. 
 
Beslut: 

1. AU tar med sig informationen och vädjan från Morgan Roos och 
kommer att ta upp frågan på GR-mötet i Gävle. 
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§ 107 Nästa AU-möte, 
Nästa AU möte äger rum den 10-11 mars 2007 på kontoret. Boendet denna gång 
på Hotel Mornington, Bromma, som lämnat ett bra introduktionserbjudande, då 
de vill ha Lions som återkommande gäst. 

 
 
§ 108 Nästa GR-möte  

Nästa GR möte äger rum i Gävle 3-4 mars. 
 
 Beslut: 

1. Med ledning av den tänkta ärendelistan avser AU att kalla 29 
personer till mötet. 

 
§ 109  Avslutning. 

GRO Annette tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
2007-02-07 
 
 
 
 
Kenneth Persson Annette-Eiserman-Wikström 
vGRO  GRO 
 
 
 
Justeras: 
 
 
Lennart Löf   Ralph Ahlquist 
IPGRO   Controller 
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Sveriges Lions Hjälpfond ber att få redovisa följande lista över insamlade medel - daterad januari 
2007 


  
Gåvor ca. 200.000:- som skall användas till bidragsäskanden från allmänheten 
Libanon ca. 20.000:- betalas ut succesivt eller efter avrop 
101SV-Nepal 30.000:-    "     "        "          "     "       " 
Sight First 2  9.000:-     "      "        "          "     "       " 
Astrid Lindgrens sjukhus 2.000:-    "           "    "       " 
  
Flodvågskatastrofen i Syd Ost Asien   ca. 500.000:-  
Kommentar: Sveriges Lions Hjälpfond gick in i flera återuppbyggnadsprojekt efter Tsunamikatastrofen. 
Medel till de olika projekten betalas ut allteftersom framsteg och avrop gjordes i projekten. 
Återuppbyggnadsarbetena tar tid och några av projekten som Hjälpfonden stödjer pågår fortfarande. 
Den sista posten av öronmärkta medel om ca. 500.000:- till återuppbyggnadsarbetena kommer att betalas ut 
under första hälften av 2007. 
  
Med Lionhälsningar 
  
Sven Steffner 
(ordf.)  
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Jan Lofjärd 
YED MD 101 
 
Rapport gällande Lions Ungdomskommitté-verksamhet till GR-mötet 2007-03-03 - 04. 
 
Europa Forum gick av stapeln18 – 22 oktober och BYED Bengt Nyman och undertecknad 
representerade Sverige gällande Ungdomsverksamheten. 
Under det renodlade YE-mötet innan EF fanns det många diskussionspunkter på agendan. 
Mycket kraft lades vid diskussionerna runt: 
 
Ansökningsformulär. 


Nu finns det ett par stycken olika som kan användas, och här försöker vi att enas om vilket 
som kan vara det bästa. Den danska gruppen håller på att ta fram ett datasystem för 
hanteringen av ansökningshandlingar. Dessa kommer då att hanteras i en databas för lätt 
åtkomst. Ungdomen kommer själv att registrera in sina kontaktuppgifter direkt. Detta verkar 
mycket lovande och vi ser fram emot sjösättningen. 
 
Ungdomen av idag. 
Vi hade grupparbeten runt hur ungdomarna idag upplever sin omvärld och Lions 
ungdomslägers plats i den. Det ser fortfarande ut att vara ett sug efter att få åka iväg på läger 
om vi sammanfattar informationen från de andra länderna. Den förändring som märks mest är 
att det nu förutsätts att det finns internetaccess på lägerplatsen. Reflektionen att ungdomar 
idag reser och har sett mycket mer av världen än för 20 – 25 år sedan gjordes. Detta påverkar 
också deras syn på andra länder och kulturer. 
 
Gemensam Webbtidning: 
Behovet av att utbyta information mellan ett EF och nästa gjorde att entusiasmen för ett 
hjälpmedel att sprida information var högt. Diskussioner runt innehåll och antalet utgåvor per 
år gick utmärkt och det första numret kom ut i December 2006. Tanken är att det skall komma 
ut 4 -5 nummer per år. 
 
Samma dag som EF öppnade bytte vi ungdomsplatser med de länder som var på plats. Vi har 
under 2007 3 st internationella läger i Sverige, vilket gör att det finns 75 platser för utländska 
ungdomar. När det gäller utresande ungdomar från Sverige så lyckades vi att få ca 90 platser 
runt om i världen. 
  
På själva EF deltog vi på 2 st seminarium med följande innehåll: 
 
YE-seminarium. 
 
Under seminariet så informerades deltagarna om det urvalssätt som finns i Turkiet när det 
gäller att finna stipendiater för de internationella ungdomslägren. Cirka 500 ungdomar söker 
stipendiet men bara ca.200 får åka. Efter att ungdomen skickat in en ansökan kallas 
densamma till en intervju, efter genomgång av samtliga så får de som passerat nålsögat Ok på 
sin plats. 
 
Det är nu omöjligt att skicka ungdomar till England som inte fyllt arton år. Detta på grund av 
”the children vonurable act” som är en lag vilken mycket detaljerat styr ungdomars liv innan 
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de fyllt arton år. Dessa problem kan framöver också drabba EU-gemenskapen då detta nu 
diskuteras i Brüssel. 
 
Genomgång av vad som framkommit under YE-mötet innan Europa Forum. De punkter på 
vad som skulle kunna förbättras i samarbetet med YE på LCI kontoret i USA föredrogs. 
Anledningen att detta kommit upp var att IP Jimmy Ross deltog på en av våra genomgångar 
och han var mycket lyhörd för våra argument. 
 
Det diskuterades också huruvida vi skall kunna använda LEO-medlemmarna som en del i vårt 
Lionsarbete. 
 
Lions meet LEO´s seminarium. 
 
Totalt finns det ungefär 13.000 Leomedlemmar i Europa i 840 st klubbar. Italien är det största 
Leo landet med  drygt 4500 medlemmar tät följt av Tyskland med ca 3000 medlemmar. 
Genomsnittsåldern för Leomedlemmen i Europa är 24 år!!! D.v.s det finns många Leo i 
främst Italien som är äldre än 28 år. 
 
I England har man 2 st projekt när det gäller att starta nya Leo-klubbar. De kallas för 
”schoolbased” and ”community based” clubs. Utav namnet framgår att den ena formen finns i 
skolans värld och den andra utanför densamma. Då England har ett annat utbildningssystem 
när det gäller hur länge ungdomarna går i skolan så kanske det inte kommer att fungera på 
andra ställen. Verksamheten utanför skolans värld är nog den verksamhet som vi känner mest 
igen.  
 
Det gjordes också reklam för LEO´s Europa Forum i Leipzig i augusti nästa år. Inbjudan och 
annan information finns hos undertecknad. 
 
Informations material för att marknadsföra LEO efterlystes och här fick forumet hjälp av IP 
Jimmy Ross som sa att kunde han bara få en sammanställning på vad som behövdes så skulle 
han arbeta hårt för detta i den internationella styrelsen. 
 
 
Australienungdomar. 
De 2 ungdomar som vi haft hos värdfamiljer i Sverige har nu åkt hem med förhoppningsvis 
massor med positiva upplevelser i baggaget. De fick i alla fall se både snö och is denna vinter. 
 
 
NSR, Nordiska samrådsmötet var i år i Reykjavik på Island 2007-01-19 – 20 och 
undertecknad var på plats för ungdomskommittén. 
På förmiddagsmötet informerades deltagarna om det test som Norge använder vid uttagning 
och godkännande av utresande. 
Danmark informerade om de utvärderingsunderlag som de använder. De visade också upp det 
dataprogram som skall släppas i mars för hantering av ansökningar. 
Ordningsfrågor gällande upplägg för YE på EF diskuterades i gruppen och densamma kom 
fram till ett par punkter som skall tillställas organisationskommittén i Bukarest som kommer 
att hålla nästa EF. 
Diskussioner om det nordiska deltagandet på Convention och det ”YE-booth” som finns där. 
Oak Brook har aviserat en prislapp på platsen på 500 dollar. Frågan om hyran och nordisk 
medverkan skickades vidare till CC-mötet för behandling. 
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Användandet av Nordic Quality Norms(regelverk för utresande/inkommande ungdomar) och 
försöken att få Europa att anamma dessa var uppe till diskussion och det beslöts att driva 
denna fråga på EF. 
Information om att Australien och vissa läger i USA kräver in mer formulär gällande regler 
och regelverk för den inkommande ungdomen. 
Frågan om EU-länder som inte släpper in ungdomar under 18 år diskuterades, det blir 
vanligare för varje år! 
 
På eftermiddagen var det seminariumdags och ett utav områdena som föredrogs var 
”Ungdomar för och nu” 4 st ungdomar från Island som varit ute på Internationella läger 
delade med sig utav de erfarenheter som skaffat sig och drog paralleller med ungdomar förr. 
I det globaliserade samhälle vi lever idag så har möjligheterna till att resa och kommunicera  
hittat många nya former. Detta gör att ungdomar idag söker information på ett helt annat sätt 
än förgående generation. Dock ser de att informationsflödet är så överväldigande att när man 
träffar andra ungdomar så är det skönt att bara prata med varandra.  
När det gäller de grundvärderingar  som vi har så skiljer det sig inte från hur det var förr, de 
vill fortfarande ha en social trygghet, de är nyfikna, söker vänskap och försöker få respekt för 
den de är. 
 
LEO, För de pengar som Lions har fått från Kungens Jubileumsfond kommer det att hållas ett 
ledarskapsseminarium i Halmstad 070310 dit alla LEO-medlemarna kommer att inbjudas. 
Detta var ett önskemål som dök upp på RM i Trollhättan. För att få till ett andra steg och 
uppföljning kommer kommittén att söka ytterligare bidrag från Jubileumsfonden. 
 
 
Lions Quest, Här kommer informationen på GR-mötet. 
 
 
 
 
Varberg 2007-01-30 
 
 
 
 
Jan Lofjärd 
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Rapport till Guvernörsrådet för Lions MD 101 Sverige 
från styrelsen för Lions Quest Svenska AB till GRS i Gävle 2007-03-03 
 
Bakgrund 
Sedan starten av Lions Quest i Sverige för drygt 20 år sedan ägs verksamheten av en stiftelse 
(Stiftelsen Lions Quest i Sverige), som enligt sin stiftelseurkund skall ledas av en styrelse med 
flertalet medlemmar rekryterade från Lions. 
 
Stiftelsen äger i sin tur 100% av aktierna i Lions Quest Svenska AB som driver Lions-Quest-
verksamheten i Sverige, vilken består av utbildning av lärare och övrig skolpersonal i 
konceptet Lions-Quest. 
 
Bolaget, som enligt sin bolagsordning inte skall vara vinstgenererande, leds av en styrelse 
bestående av 3 – 7 medlemmar varav majoriteten skall rekryteras från Lions. Det är av stor 
vikt att medlemmarna i styrelsen har erfarenhet från styrelsearbete i andra aktiebolag samt 
besitter specialkunskaper som behövs i en bolagsstyrelse.  
 
Det är också av stor vikt att styrelsen för bolaget har en nära kontakt med ledningen för Lions 
MD 101 Sverige. Denna kontakt har tidigare skett genom att sittande GRO varje år valts in i 
bolagets styrelse. Detta har inte varit av optimalt värde för styrelsearbetet dels på grund av att 
det tar mer än ett år att sätta sig in i styrelsens frågor och arbetssätt och dels på grund av att 
alla förändringar i styrelsens sammansättning måste registreras hos Bolagsverket eftersom 
styrelseposten medför ett juridiskt ansvar. Varje förändring i styrelsen åsamkar därmed  
bolaget en registreringskostnad. 
 
Därför ändrades rutinerna för GR:s representation i styrelsen så att strävan fortsatt skall vara 
att alltid ha en medlem av MD 101:s arbetsutskott (AU) i bolagsstyrelsen, men att det inte 
alltid behöver vara GRO. Detta innebär att förändring endast behöver ske vart tredje år om 
detta befinnes lämpligt utan att kontakterna mellan LQAB:s styrelse och MD 101:s ledning 
drabbas. 
 
LQAB:s organisation 
Inför nuvarande verksamhetsår har styrelsen för LQAB förnyats och består av följande 
personer Bruno Ahlqvist (ordf.), Heinz Ondrejka, Frank Smith, Lennart Löf (tillika IPGRO). 
Styrelsesuppleant är Marianne Jansson, som samtidigt representerar instruktörerna. Tidigare 
ordföranden Sten Åkestam är från och med detta verksamhetsår hedersordförande. 
 
Bolaget leds av en verkställande direktör (Ingmar Nordström) på ½-tid. Dessutom finns två 
deltidsanställda i bolaget. För en av dem har bolaget lönebidrag. Utbildningen av lärare och 
skolpersonal sköts av tre instruktörer som arbetar på konsultbasis. 
 
Inför detta kalenderår har VD aviserat att han önskar avgå under året. Platsen som VD har 
utannonserats i The Lion och på hemsidorna för Lions MD 101 och Lions-Quest. Vid 
ansökningstidens utgång hade nio ansökningar inkommit, vilka för närvarande utvärderas av 
styrelsen. 
 
Anställningen av ny VD innebär med största sannolikhet en flytt av LQAB:s kontor. 
 
Gävle, 2007-01-31 
Bruno Ahlqvist    (GRS rapport LQAB 2007-03)          
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Lions! 
Läs detta viktiga budskap från professor Johnny Ludvigsson,  


världsledande barndiabetesforskare och 
medlem i Lions Club Linköping / Valla! 


 
Sensationell Världsnyhet!!!  GAD-vaccin hjälper! 
 
Just i pressläggningsögonblicket kommer pressmeddelandet från Diamyd: GAD-vaccinet har 
haft en klar effekt!  
Som meddelats i tidigare Sticket så har i Sverige genomförts den första studien på barn och 
ungdomar som nyligen insjuknat i diabetes! 70 barn vid 8 barn – och ungdomskliniker har 
deltagit. Hälften av barnen erhöll slumpmässigt GAD, ett ämne som är involverat i 
sjukdomsprocessen och som för första gången beskrevs hos diabetesbarn i Linköping som 
hade behandlats med plasmaferes  för ca 25 år sedan! Studien har varit så k dubbel-blind dvs 
varken patienter eller läkare/diabetesteam har vetat vem som fick GAD-vaccin och vilka som 
vaccinerades med overksam substans så k placebo. Nu har koden brutits och det är ingen 
tvekan utan att GAD-vaccinet har haft en positiv effekt! Med hög statistisk säkerhet ( mindre 
än en chans på tusen att resultatet inte är korrekt) så har de barn och ungdomar som fått aktiv 
GAD-vaccination räddat betydande del av sin kvarvarande insulinsekretion! De har efter 15 
månader dubbelt så god insulinsekretion som de som bara fått placebo, och skillnaden som 
syns har bara blivit mer och mer tydlig under uppföljningen!  
Detta kan vara ett genombrott i diabetesforskningen! Även om vi inte botat några barn i denna 
studien, så kanske man i nästa försök kan få ännu bättre resultat med annan uppläggning! Och 
i vilket fall så har vi effekt med en behandling som är oerhört enkel och utan biverkningar, 
och detta är första gången på barn och ungdomar! Tidigare typer av immunintervention som 
haft klar effekt ex Cyclosporin har hu haft betydande biverkningar. 
Nu fortsätter studierna. Och andra studier är också på väg, kraftigare men kanske också 
effektivare. Kombinationer kanske kan bli aktuella . kanske närmar vi oss äntligen 
möjligheten att kunna både bota och förebygga diabetes hos barn! Forskning är meningsfullt! 
DU kan ge ditt bidrag till framgångarna genom att stödja Barndiabetesfonden!  
  Johnny Ludvigsson 
 
 
 
Forskningen har kunnat genomföras med stöd av Barndiabetesfonden. 
Lions är fondens i särklass största enskilda givaren. Tack lions! 
Barndiabetesfonden är i stort behov av fortsatt stöd under kommande år! 
Jag hoppas och tror på gott stöd från lions! 
 
Med vänliga hälsningar 


 
 
Bernt Fransén 
LC Linköping/ Valla 
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Verksamhetsrapport gällande Barndiabetesfonden 2006. 


 
Vid sammanträde på Linköpings slott den 19 december kunde Barndiabetesfondens 
styrelse besluta om utdelning av 4.000.000:- till forskare fördelade runt om i landet.  
Se bilaga! 


 
 
Lionsklubbarnas stöd till forskningen har senaste året ökat. 
 Efter stor uppmärksamhet i massmedia av typen  
”Sensationell världsnyhet!!! GAD-vaccin hjälper!!  
är klubbarnas intresse än större.   Se bilaga! 
 
 
Vid en stor direktsänd TV-gala den 27 april 2007 i Konsert& Kongress i Linköping i 
samband med ett internationellt diabetessymposium kommer Lions att 
uppmärksammas speciellt. Förhoppningsvis kommer GRO, VGRO och några 
distriktsguvernörer att närvara. 


 
 
Lions betydelse för diabetesforskningen framgår tydligt i professor Johnny Ludvigssons 
ledare i kommande nummer av ”Sticket” (1/2007) som jag tar mig friheten att citera:   
”Vi har fått tilltagande stöd, igen, från Lions. Denna organisation är fantastisk och kan inte 


nog tackas för fina insatser! Jag känner en stor trygghet när det gäller detta stöd, för inom 


Lions finns många, många mycket kloka, empatiska, generösa människor, som dessutom 


faktiskt är beredda att göra något för sina medmänniskor! Många, många Lions VET att 


diabetes hos barn är vår vanligaste, allvarliga, livshotande, obotliga sjukdom, och de VET att 


deras insatser betyder så mycket. Så Barndiabetesfonden kan räkna med starkt stöd år ut och 


år in, sannolikt ett växande stöd!” 


 
 
Med vänliga och tacksamma hälsningar 
 
Bernt Fransén 
Lions representant i Barndiabetesfondens styrelse 
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Beslutade forskningsanslag från Barndiabetesfonden 2006 


 
Sökandes namn                                                                  Beslutad utdelning 
 
Helena E Larsson                                                                                             65.000 kronor 
UMAS  Malmö 
 
Karin Larsson                                                                                                          50.000 kronor 
Centralsjukhuset 
Kristianstad 
 
Kristina Lejon                                                                                                50.000 kronor 
Umeå Universitet 
 
Rosaura Casas                                                                                                            80.000 kronor 
IMK Link.Hälsouniv. 
 
Carl-Oscar Jonsson                                                                                           75.000 kronor 
Link. Universitet 
 
Maria Faresjö                                                                                                  155.000 kronor 
KEF Link. Hälsouniv. 
 
Sten A. Ivarsson                                                                                     400.000 kronor 
UMAS Malmö 
 
Maria Hedman                                                                                                 50.000 kronor 
KEF Link. Hälsouniv. 
 
Signe Hässler                                                                               35.000 kronor 
Akademiska sjukhuset                     
 


Hindrik Mulder                                                                            105.000 kronor     
BMC B11  Lund 
 
Lars Hyllienmark                                                                                130.000 kronor  
Karolinska Sthlm 
 
Gun Frisk                                                                                          50.000 kronor 
Akademiska Uppsala 
 
Per-Ola Carlsson                                                                             80.000 kronor 
Uppsala Universitet 
 
Corrado M. Cilio                                                                                 105.000 kronor 
UMAS  Malmö 
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Bengt Lindblad                                                                                   105.000 kronor 
Drottning Sylvias 
Barn-o ungdomssjukhus 
Göteborg 
 
Britt-Marie Holmqvist                                                                      55.000 kronor 
Barnklin. US Linköping 
 
Ida Rasmusson                                                                                80.000 kronor 
Uppsala universitet 
 
Peetra Magnusson                                                                         80.000 kronor 
Rudbecklab. Uppsala 
 
Peter Bang                                                                                            80.000 kronor     
Karolinska Sthlm 
 
Sai Kiran K Sedimbi                                                                           30.000 kronor 
Karolinska Sthlm 
 
C.B. Sanjeevi                                                                                      40.000 kronor        
Karolinska Sthlm 
 
Ingrid Kockum                                                                                   105.000 kronor  
Karolinska Sthlm 
 
Lisa Juntti-Berggren                                                                        130.000 kronor 
Karolinska Sthlm 
 
Jenny Walldén                                                                                    50.000 kronor 
KEF Hälsouniv. 
Linköping 
 
Anna Kivling                                                                                   50.000 kronor 
Hälsouniv. Linköping 
 
Johan Wahlström                                                                              160.000 kronor 
Barnklin. Linköping 
 
Felix Sebastian Koch                                                                        45.000 kronor 
Hälsouniv. Linköping 
 
Johnny Ludvigsson                              ABIS-projektet                       400.000 kronor 
Hälsouniv. Linköping 
 
Johnny Ludvigsson                              GAD-projektet                  105.000 kronor 
Hälsouniv. Linköping 
 
Maria Lodefalk                                                                              65.000 kronor 
Karolinska Sthlm 
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Gunilla T Westermark                                                                       65.000 kronor 
IBK Linköping 
 
Anneli Sepa                                                                                        80.000 kronor 
IMK Linköping 
 
Maria Nordwall                                                                            105.000 kronor 
Vrinnevisjukhuset 
Norrköping 
 
Hans Arnqvist                                                                                   50.000 kronor 
Link. Univ.  Linköping 
 
Peter Adolfsson                                                                                  50.000 kronor 
Drott. Sylvias Barnsj. 
 
Annelie Carlsson                                                                            450.000 kronor 
Barnklin. Lund 
 
Maria Elfving                                                                                85.000 kronor 
Barn-o. ungdomssjukhuset 
Lund 
 
Maria Nordwall                                                                              105.000 kronor 
Vrinnevisjukhuset 
Norrköping 
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Verksamhetsrapport för  
verksamhetsåret 2006/2007 


Lions IT-kommitté 


 


Halmstad den 29 januari 2007 


Sammanfattning av verksamheten 
IT-kommittén ombildades vid ett möte i Halmstad den 5 augusti 2006 och bestod då av ordförande 
Kjell-Arne Svensson, LC Simlångsdalen samt ledamot Hans-Åke Lindelöw, LC Vinslöv. Inbjuden till 
mötet var också Sune Karlsson, LC Hindås. Sune Karlsson blev tillfrågad och accepterade att ingå i 
IT-kommittén. 


Senare, i oktober lämnade Hans-Åke Lindelöw på egen begäran sina uppdrag i kommittén på grund 
av hälsoskäl. 


IT-kommittén består idag av ordförande Kjell-Arne Svensson och ledamot Sune Karlsson. 


IT-kommittén har det övergripande ansvaret för IT-verksamheten i Lions 101MD, underställda GR. 
Den huvudsakliga verksamheten ligger i utveckling och underhåll av Lions Medlemsregister. I övrigt 
skall IT-kommittén sprida kunskap och kompetens om IT-frågor. Skapa intresse och engagemang för 
IT ute i klubbarna. Till kommitténs hjälp finns en IT-ansvarig i vartdera distrikt, som bildar IT-distrikts 
gruppen. 


Protokollförda möten. 
IT-kommittén har under detta verksamhetsår haft två protokollförda möten.  


Arbetsmöten 
Ett arbetsmöte med MD-kontoret. 


IT-kommittén har haft tre arbetsmöten, ett i Halmstad och två i Hindås. Närvarande har varit Kjell-Arne 
Svensson och Sune Karlsson. Dessa har inte protokollförts. 


Medlemsregister, Systemering Utveckling bestående av Sune Karlsson och Stefan Sahlin har haft tre 
arbetsmöten, som inte har protokollförts.  


Möte med IT-distrikt. 
IT-kommittén och IT-ansvariga i distrikten har haft ett möte på Hotell Scandic, Bromma den 7 – 8 
oktober 2006. Medverkande förutom alla från IT-kommittén var 4 av 8 inbjudna IT-ansvariga i 
distrikten. 


Huvudpunkterna som diskuterades var 


� Möjligheten att registrera ny medlem med medlemsformen ”hedersmedlem” 
� Hantering av utländska adresser och telefonnummer i medlemsregistret. 
� Nya regsiterfunktioner för distriktsansvariga för att lägga upp och ta bort medlemmar utan att 


någon M-rapport skickas. 
� Nytt menysystem för administratörer, gäller alla nivåer. (Klubb, distrikt och MD). 
� Möjligheten att registrera familjerabatterade medlemmar. Kraven från LCI för att registrera 


familjerabatterad medlem. 
� A1 – Aktivitetsrapportering till LCI. 
� Möjligheten att förlägga nästa möte med IT-distrikt till RM i Jönköping den 17 – 18 maj 2007. 
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Uppdatering av medlemsregistret 


Familjerabatten 
Ett stort arbete fick läggas ner på systemering och programmering av LCI:s specifikation hur 
familjemedlemsskapet skulle hanteras. Det visade sig också att USA inte hade någon möjlighet att ta 
emot registreringen i LCI:s register. Vi var tvungna att skapa en speciell lösning, som innebar att vi tar 
ut en Excel-fil med registrerade medlemmar berättigade till familjerabatt. Därefter sänds Excel-filen till 
USA med e-post. Lösningen innebär ingen extra hantering av klubbarna. Det arbete som tillkommer 
hanteras helt av IT-kommittén. Effekten av detta arbete har inneburit att vi i dag har ordning på 
samtliga registrerade medlemmar med rätt till familjerabatt. 


Funktioner för att registrera ny medlem som hedersmedlem, registrera utländska adresser och 
telefonnummer har också lagts till. 


På grund av att felaktig information spreds och problem med testservern i USA, uppstod en försening 
på ca 14 dagar. Under V4706 var det klart för klubbarna att registrera familjerabatterade medlemmar. 


Uppdatering av Familjerabatten 
I dag har vi fått specifikation från LCI hur M-rapporteringen skall ske av familjerabatter. Tyvärr innebär 
detta att väsentliga förändringar måste göras i vår M-rapporterings rutiner. Metodiken för hanteringen 
fastställdes vid systemeringsmöte i Lidköping den 29 januari 2007. Programmeringsarbetet kommer 
att påbörjas omgående.  


Nytt menysystem 
Parallellt har arbete pågått med att ta fram ett nytt och mera pedagogiskt menysystem. Testerna av 
menysystemet och de uppdaterade M-rapporteringsfunktionerna för familjerabatten kommer att starta i 
mitten av februari 2007. Vi uppskattar att arbete skall var klart under mars månad och systemet är 
därefter klart att tas i drift. 


 A1 – Aktivitetsrapporteringen 
Hur A1 – Aktivitetsrapporteringen skall ske för 2006/2007 återkommer vi till när vi fått besked från 
LCI:s IT-avdelning i vilket format rapporteringen skall göras. Indikationen är att rapporteringen skall 
ske på ett likartat sätt som användes för att inrapportera familjerabatterna. Om så blir fallett finner IT-
kommittén det lämpligast att klubbarna inrapportera direkt via medlemsregistret så att erforderlig data 
kan exporteras till LCI. 


IT-möte vid RM i Jönköping 
Planering för ett IT-möte med distrikten vid RM i Jönköping pågår för fullt. Kontakt med RM:s 
generalsekreterare Bengt Nordblom och IT-kommittén har tagits. Vid förfrågan till alla distrikten om de 
kommer att skicka IT-ansvarig har vi har fått positiva svar från 8 av de 10 distrikten. Vi kommer också 
att bjuda in andra som har intresse av IT-kommitténs arbete. 


IT-kommittén 
Genom 


Kjell-Arne Svensson 
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Guvernörsrådet MD 101 
 
 
Rapport angående Astma och Allergiförbundets forskningsfond. 
 
 
1989 genomförde Lions en Röda Fjädern kampanj där de insamlade medlen 64 miljoner 
kronor till Astma och Allergiförbundet. Dessa medel utgjorde grundstommen i den 
forskningsfond som sedermera bildades. Sedan starten har Lions haft en plats i fondens 
styrelse. Vidare skedde efter några år en ombildning till stiftelseform. 
I stadgarna står som ändamål att Fonden, som tillkommit genom gåvor och testamenten har 
till ändamål at främja vetenskaplig forskning rörande astma, allergi och annan överkänslighet. 
 
I verksamhetsparagrafen är det vidare uttryckt att fondens styrelse ansvarar för förvaltningen 
av fondens kapital samt beslutar efter förslag från forskningsnämnden om utdelning av 
stipendier och anslag till forskare. 
 
Styrelsen består av totalt 5 personer och är lagom dimensionerad för att sköta verksamheten 
så som den beskrivs i stadgarna. 
 
Under det senaste året har jag dock haft problem med vissa beslut i styrelsen och fått gå emot 
och reservera mej vid två tillfällen.  
 
Styrelsen eller kanske främst dess ordförande har en uppenbar önskan att expandera och gå in 
i verksamheter som ej innefattas av fondens stadgar. Vidare har idag egen personal anställts i 
stället för att som tidigare ha köpt administrativa tjänster av förbundets kansli. 
 
Denna expansion av verksamheten har naturligtvis betytt att administrativa kostnaderna 
kraftigt har ökat och kommer att öka, Fn. för nästa verksamhetsår över 2 Milj mot ca 1 milj. 
för något år sedan. 
 
Detta har nu för mej som Lions representant blivit ett akut problem varför jag vill aktualisera 
huruvida Lions framgent skall vara representerat i fondstyrelsen eller ej. 
 
Detta inte minst med tanke på vår marknadsföring att all går fram. 
 
De medel som Lions grundade fonden med kan man väl anse vara förbrukade då den totala 
utdelningen sedan starten nu är över 130 milj. 
 
Jag ber alltså GR noga överväga huruvida  Lions i ramtiden skall vara representerade i 
fondens styrelse eller om vi som organisation på annat sätt skall markera vad vi tycker om 
utvecklingen. 
 
Skara 30.1.2007 
 
 
PO Damberg 
   
 





